

| Referat – Styringsgruppe NVA/Cris – Godkjent 13 des 21 |                                 |                                  |
|--|---------------------------------|----------------------------------|
| Møte   | 6/2021                          |                                  |
| Dato   | 25.10.2021                      |                                  |
| Tid  | 0900-1100                       |                                  |
| Sted   | Videomøte                       |                                  |
| Til  | Karin C Rydving (UiB)           | Marte Qvenild (NFR)              |
|  | Herman Strøm (UHR-Forskning)    | Margaret L. Fotland (UiO)        |
|  | Trude Eikebrokk (Sintef)        | Frode Arntsen (Unit)             |
|  | Lars Fredrik Hatlehol (Unit)    | Katrine Weisteen-Bjerde (HK-dir) |
|  | Terje Hellesvik (Prosjektleder) | Vitalis Pavlovas (Observatør)    |

| Sak   | Tema  | Sakstype |
|-------|---|----------|
| 35-21 | GODKJENNING AV DAGSORDEN  | B        |
|       | Styringsgruppen inviteres til å godkjenne forslaget til dagsorden og melde saker under eventuelt.<br><b>Vedtak:</b> Dagsorden godkjent. Ingen saker til eventuelt.  |          |
| 36-21 | GODKJENNING AV REFERAT  | B        |
|       | Styringsgruppen inviteres til å godkjenne referat (vedlagt) fra møte den 31. august 21. Det er et ønske fra styringsgruppen om at referatet og innkalling distribueres tidligere enn hva praksis har vært. Alle referater og saksdokumenter må også legges på prosjektets nettside.<br><b>Vedtak:</b> Referatet godkjennes.   |          |
| 37-21 | NASJONALT VITENARKIV – PROSJEKTETS STATUS OG FREMDRIFT  | O        |
|       | <p>Presentasjon i møtet med påfølgende spørsmål/diskusjon. SG stilte spørsmål ved, og er bekymret for rød status på fremdrift og hvorvidt dette vil påvirke den planlagte produksjonssettingen sommeren 22. PE/PLs respons er at det fortsatt er for svak fremdrift, med positiv utvikling, dette vil være den viktigste saken på første møte i SG i 2022.</p> <p>Leder IT-utvikling i Unit gjør rede for hovedårsaken til mangelfull fremdrift, som er knyttet til manglende kapasitet og kompetanse på utviklingsressurser. Dette er en generell situasjon for hele Unit og tilsvarende virksomheter som alle har samme utfordring.</p> <p>På statusrapportens beskrivelse av avhengigheter bes det endret beskrivelse ift masterdatakilder for å reflektere faktisk situasjon.</p> <p>I august hadde Unit/NVA-prosjektet møte med Kunnskapsdepartementet der de ble gjort klart kjent med NVA-prosjektets økonomiske behov ifm forsinkelser og utsatt produksjonsstart til sommer 22.</p> <p>SG er opptatt av at Cris/NVA blir et «levende» produkt som kontinuerlig videreutvikles etter produksjonssetting, samt at data blir maskinlesbare – dette bekreftes av Unit.</p> <p><b>Vedtak:</b> Styringsgruppen tar saken til orientering med de kommentarer som fremkom i møtet.</p> |          |
| 38-21 | FORBEDRING AV SENTRALIMPORTEN   | O        |
|       | Det er gjort en revidering av tidligere utredning for å forbedre dagens sentralimport slik at denne skal kunne fungere bedre enn tidligere for kommende NVI-rapportering. Utviklingsarbeidet er i   |          |

|              |  |          |
|--------------|--|----------|
|              | <p>gang. Det er allokert ressurser som har relevant erfaring med dataimport for å kunne se utfordringene med «nye» øyne.</p> <p>Med grunnlag i allerede kjente utfordringer og nye innfallsvinkler, vil arbeidet videreføres i 2022 for sikre en bedre fungerende importløsning for publikasjoner i NVA.</p> <p>SG er opptatt av at det etableres en felles oppfatning av brukernes krav til en godt fungerende fremtidig import av publikasjonsdata og at referansegruppen involveres i dette arbeidet.</p> <p>NVA-prosjektets styringsgruppe vil også ivareta funksjonen som styringsgruppe for forbedring av sentralimporten.</p> <p>SG er opptatt av at det benyttes et best mulig datagrunnlag for import av publikasjonsdata og at det etableres et helhetlig kompetansemiljø for publikasjonsdata som også omfatter bibliometrimiljøet og andre relevante miljøer.</p> <p><b>Vedtak:</b> Styringsgruppen tar saken til orientering med de kommentarer som fremkom i møtet.</p>  |          |
| <b>39-21</b> | <b>ROS-ANALYSE FOR NVA-PROSJEKTET</b>  | <b>O</b> |
|              | <p>Det ble presentert en revidert/oppdatert ROS-analyse for Cris/NVA-prosjektet der en i større grad søker å inkludere risiki knyttet til produksjonssetting i 2022. Presentasjonen er lastet opp på Teams-området med øvrige sakspapirer. Ved diskusjon rundt den fremtidige løsningen for datauttrekk fra Cris/NVA (a la dagens DUCT) gir SG tilbakemeldinger om at NIB blir en del av den fremtidige totaliteten samt at en om mulig, også kobler på data fra Forskningsrådet for å kunne ha et best mulig analysegrunnlag. Det blir viktig med god brukeropplæring før applikasjonen settes i produksjon.</p> <p>Det er viktig å være klar over at institusjonene generelt har varierende behov og at den nye løsningen best mulig legger til rette for dette.</p> <p>For den fremtidige Cris/NVA-tjenesten legges det opp til at metadataposter eies av kun en spesifikk institusjon – det må avklares hvordan eierskapet for importerte poster/sampublikasjoner blir. For sampublikasjoner vil det være redigeringsmuligheter for den respektive forfatters egen institusjon. En institusjon kan be om å få overta eierskapet til en metadatapost fra en annen institusjon.</p> <p>Til forskjell fra dagens Cristin, der Unit har rollen som både behandlingsansvarlig og databehandler, vil den fremtidige NVA/Cris-tjenesten omfattes av en databehandleravtale, der den respektive institusjon vil være behandlingsansvarlig for sine metadataposter. Årsaken er at den fremtidige tjenesten, til forskjell fra Cristin, også omfatter materiale lastet opp fra den enkelte institusjon. Dette er i tråd med praksis for dagens vitenarkiv.</p> <p><b>Vedtak:</b> Styringsgruppen tar saken til orientering med de kommentarer som fremkom i møtet.</p> |          |
| <b>40-21</b> | <b>HENVENDELSE FRA BOTTENE AD NVA</b>  | <b>O</b> |
|              | <p>Unit har mottatt henvendelser fra BOTT-universitetene som er bekymret for flere aspekter ved prosjektet. Prosjekteier orienterte om henvendelsenes innhold og informerte om at skal gjennomføres et felles møte med BOTT-universitetene den 24. november 2021.</p> <p><b>Vedtak:</b> Styringsgruppen tar saken til orientering og ber om å bli orientert om sakens videre forløp.</p>   |          |
|              | <b>EVENTUELT</b>   |          |
|              | Ingen saker meldt.   |          |

Neste møte avtalt og innkalt til 13. desember kl. 9-12.